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D66 
"Ik zoek een huisarts, de huisarts zoekt ruimte"  
De "Zorgverleners Onder Een Dak"-Boerhaavewijk (ZOED), luiden de noodklok in hun actie; code 
rood.  
De praktijk waar meer dan 7.500 Haarlemmers staan ingeschreven en alle potentiële nieuwe 
patiënten nu de deur wordt gewezen, staat vanaf september 2023 op straat. De ontwikkeling voor de 
nieuwe locaties voor ZOED lijkt niet zo voorspoedig te verlopen en bovendien is de realisatie gepland 
voor over 3 jaar waardoor er geen alternatief lijkt te bestaan voor deze onmisbare voorziening voor 
na september.  
  
De vragen van D66 Haarlem aan het college;  

1. Wat is de stand van zaken betreft de huisvesting en wat is de boodschap van het college 
aan ZOED Boerhaavewijk die met spanning zit te wachten op een (tussen)oplossing?  

2. Het Haarlem College (vlakbij de locatie ZOED Boerhaavewijk) heeft veel ruimte over. Ziet 
het college – net als D66 Haarlem – hier een mogelijkheid om te zoeken naar een 
oplossing?  

3. Zijn er andere alternatieven bekend bij het college van tussen de 500 m2 en 1.000 
m2 binnen een schappelijke afstand van de huidige locatie?  

4. Wat gaat het college doen als er geen alternatieve locatie kan worden gevonden voor 
ZOED Boerhaavewijk voor de overbruggingsperiode?  
 

 
CU 
Locaties huisartsenpraktijken Schalkwijk 
Onlangs sprak de commissie samenleving over het tekort aan praktijkruimte voor huisartsen. Nu 
hebben zich twee ZOEDs (Zorgverleners Onder Een Dak) uit Schalkwijk gemeld met concrete 
knelpunten waar een oplossing in beeld is maar er aan de kant van de gemeente geen voortgang is. 
Nu kan de ChristenUnie dat niet helemaal goed beoordelen en gaan we als Raad alleen over de 
kaders en gaan we hier in de Raad niet onderhandelingen met projectontwikkelaars doen. Maar 
vanuit het belang van voldoende huisartsenzorg voor alle nieuwe inwoners van Schalkwijk zou onze 
fractie wel graag willen weten welke acties het college neemt om er snel uit te komen want het 
college heeft zelf erkent dat voldoende plekken voor huisartsen een urgent probleem is. Concreet 
heeft de ChristenUnie-fractie daarom de volgende vragen:  

1. De ZOED Boerhaavewijk moet per september weg van de huidige tijdelijke locatie i.v.m. 
woningbouw en heeft pas vanaf 2026 haar definitieve locatie. Kan het college aangeven of zij 
een rol ziet om een nieuwe tijdelijke locatie te vinden en zo ja of het college verwacht tijdig 
een locatie te vinden? 

2. De ZOED Schalkwijk heeft overeenstemming met een projectontwikkelaar voor een locatie 
op het Belcanto terrein in Schalkhout. Wij begrijpen dat er echter discussies zijn met de 
gemeente over stadsaanzicht en het parkeren van ambulance en spoedarts. Voor het 
stadsaanzicht zijn er bij ons weten kaders die het college hanteert. Maar zijn er ook kaders 
voor de benodigde ruimte voor de zorggerelateerde parkeervoorzieningen bij 
huisartsenpraktijken en zo ja wat is dan het verschil tussen die gemeentelijke kaders en de 
voorstellen van de ZOED? Welke mogelijkheden ziet het college om de discussie in ieder 
geval snel af te ronden vanuit het belang om tijdig voldoende huisartsenzorg te bieden nu 
Schalkwijk zo snel groeit? 

 
 
 
 
 

https://www.facebook.com/permalink.php?story_fbid=pfbid02uuTpG359x5fZAhh9MGdFMzAfw9FfF3bU9EzoGpMShufETh3y3i8DGmQyQrpLFf7Xl&id=100075876882172
https://www.facebook.com/permalink.php?story_fbid=pfbid02uuTpG359x5fZAhh9MGdFMzAfw9FfF3bU9EzoGpMShufETh3y3i8DGmQyQrpLFf7Xl&id=100075876882172
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CDA 
Kortere registratie BKR 
Iedereen in Nederland die schulden heeft gehad wordt geregistreerd in het BKR-register. Ook als je 
succesvol een schuldhulptraject hebt afgerond, blijft die registratie nog 5 jaar staan. Bij mensen die 
lange tijd veel moeite hebben gedaan om juist uit de schulden te komen, kan deze registratie enorm 
in de weg zitten. Bijvoorbeeld wanneer ze een woning willen kopen of huren of een 
telefoonabonnement willen afsluiten.  
De 4 grote gemeenten Amsterdam, Rotterdam, Utrecht en Den Haag hebben vorig jaar besloten tot 
een kortere BKR- registratie. 
Door de BKR-registratie in te korten staan zij daar in plaats van 5 jaar nog maar 6 maanden 
geregistreerd. 
Kan de gemeente Haarlem, in navolging van bovengenoemde steden, ook voor haar inwoners de 
BKR-registratie aanpassen van 5 jaar naar 6 maanden? 
Einde aan lange BKR-registratie na schuldentraject voor inwoners van Arnhem - Gemeente Arnhem 
 
 
Actiepartij 
De begane grond van het winkelpand aan de Kruisstraat 30-32 staat inmiddels leeg, de verdieping 
komt spoedig leeg in verband met het faillissement van Jan Sikkes. Gelet op de grootte, de open pui 
en de ligging, centraal in de Kruisstraat en op loopafstand van het station, kan Actiepartij zich 
voorstellen dat het pand zich leent voor (een combinatie van) voorzieningen in onze stad. Wij denken 
aan een fietsenstalling op de begane grond teneinde de ambities van de stad op het gebied van 
fietsparkeren te realiseren. Ook denken wij dat het pand (wellicht ook op de verdieping) 
mogelijkheden zou kunnen bieden voor de gewenste herhuisvesting van De Pletterij. Misschien is het 
pand eveneens geschikt voor de vestiging van een huisartsenpraktijk / ZOED  / HOED. 
 
Vraag aan het college: 
1. Onderkent het college de variëteit aan mogelijkheden die dit pand heeft? 
2. Is bekend welke invulling de eigenaar aan het nu leegstaande pand wil geven? 
3. Is het college bereid een en ander nader te verkennen en met de eigenaar van het pand de 
mogelijkheden van verwerving of langjarige aanhuur te bespreken? 
 
PvdA 
Er is in de Tweede Kamer gedebatteerd over een nieuwe huis- en hobbydierenlijst, waardoor er 
vanaf 2024 geen damherten meer gefokt zouden mogen worden. In het hele land zie je gemeentes 
beslissingen maken aangaande hun hertenkamp. 
  
Haarlem is ook jaren verrijkt met een hertenkamp in de Haarlemsehout. Uit de beantwoording van 
technische vragen van de Partij van de Dieren geeft u aan de herten niet te zullen verkopen. Ook 
geeft de organisatie aan nog niet te weten wat te doen met de ruimte. Aangaande deze informatie 
hebben wij een paar vragen. 
 

1. Op welke termijn zal er besloten moeten worden wat er gaat gebeuren met de herten en de 
ruimte waar nu het hertenkamp staat?  

2. De PvdA vindt het belangrijk dat deze locatie een groene plek blijft waar jong en oud samen 
kunnen komen om te genieten van de natuur en te kunnen spelen. De PvdA heeft op andere 
plekken zoals in het Noorderpark in Amsterdam en in de Haarlemse Kweektuin prachtige 
voorbeelden gezien van natuurspeeltuinen. Is de wethouder bereid om over zo'n 
natuurspeeltuin op de plek van het hertenkamp na te denken? 

 
 
 

https://www.arnhem.nl/actueel/Persberichten/Einde_aan_lange_BKR_registratie_na_schuldentraject_voor_inwoners_van_Arnhem
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HvH 
Hart voor Haarlem meldt zich voor het vragenuurtje met vragen over de viering van 5 mei al dan niet 
als nationale feestdag. 
In de Volkskrant van 10 februari jl lazen wij dat onder nieuwe cao, sommige gemeenten waaronder 
Haarlem, bewust kiezen om 5 mei niet meer aan te wijzen als vaste verlofdag voor hun ambtenaren.  
Volgens Haarlem sluit deze vrije keus aan bij het interne beleid rond diversiteit en inclusie en juist 
passend bij de tijdgeest. 
 
Hart voor Haarlem heeft de volgende vragen: 
 
-Is het college bekend met dit standpunt van de eigen organisatie? 
-Vindt het het college niet beschamend dat de viering van het einde van de Tweede Wereldoorlog 
wordt verbonden met intern modieus beleid rond diversiteit en inclusie? 
-Is het college het niet met Hart voor Haarlem eens dat Bevrijdingsdag 5 mei juist een dag is met 
gedeelde waarden, een seculier feest dat bij uitstek gezamenlijk moet worden gevierd? 
-Is het college bereid om "in gesprek' te gaan met de ambtelijke organisatie?   
 
PvdD  
Op 6 en 7 februari j.l. gaf het RIVM een stookalarm af voor diverse provincies, waaronder Noord-
Holland¹. 
De weersomstandigheden waren dusdanig dat rook (met oa fijnstof, PAK’s en benzeen) bleef hangen. 
Met name voor mensen en dieren met luchtwegaandoeningen zoals astma is dit naar, want ze 
kunnen hierdoor een verergering van hun gezondheidsproblemen krijgen. 
Wat ons opvalt is dat er op de gemeentelijke website en via de social media weinig tot geen 
aandacht besteed lijkt te worden aan de schadelijke gevolgen van houtstook, noch aan de 
stookwijzer, het stookalert of de mogelijkheid om bij de gemeente melding te doen van overlast door 
houtstook. De gemeente Amersfoort is een voorbeeld van een gemeente die dit duidelijk doet². 
Onze vragen: 

1. Klopt het dat de gemeente Haarlem zich middels het Schone Lucht Akkoord heeft 
gecommitteerd aan het geven van voorlichting over de schadelijke gevolgen van houtstook? 

2. Ziet het college mogelijkheden om de communicatie over de schadelijke gevolgen van 
houtstook te verbeteren?  

3. Ziet het college mogelijkheden om, zodra landelijke wetgeving dit mogelijk maakt, strengere 
eisen te gaan stellen aan het stoken van hout in Haarlem? 

4. Ziet het college mogelijkheden om het goede voorbeeld te geven en het stadhuis op een 
andere manier dan met houtpellets te gaan verwarmen? 

¹: www.rivm.nl/nieuws/stookalert-7-februari-2023-stook-geen-hout-in-provincies-groningen-
friesland-overijssel 
²: www.amersfoort.nl/hout-stoken-ongezond-en-duur 
 
Trots Hlm 
Het college vind onderwijs en het creeren van kansen en het voorkomen van achterstanden en 
tweedeling belangrijk. 
Daarom kunnen peuters met een achterstand een VVE verklaring krijgen waardoor zij met hun 2,5 
jaar alvast peuter önderwijs'krijgen zodat later op basis school eventuele 
ontwikkelingsachterstanden niet meer voorkomen. 
Door de enorme wachtlijsten horen wij nu dat kinderen langer moeten wachten dan de grens van 2,5 
jaar. Zij kunnen niet op hun voorkeur opvang terecht maar krijgen ook geen alterbatieve locatie 
aangeboden. 
Komt het college nog in actie, is het bereid eens in gesprek te gaan om problemen en wachtlijsten ( 
ook veroorzaakt door het wel volbouwen van haarlem maar geen alternatieve ruimtes aan te bieden) 
gecreerd is? 

http://www.rivm.nl/nieuws/stookalert-7-februari-2023-stook-geen-hout-in-provincies-groningen-friesland-overijssel
http://www.rivm.nl/nieuws/stookalert-7-februari-2023-stook-geen-hout-in-provincies-groningen-friesland-overijssel
http://www.amersfoort.nl/hout-stoken-ongezond-en-duur
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Vindt het college het belangrijk dat kinderen geen achterstand oplopen en er een tweedeling 
ontstaat? en zo ja, waar zien we dat dan aan ? 
 
PvdA 
Voortgang oplossen huurmisstanden Zijlweg 245 
In december stuurde het college een brief aan de gemeenteraad met uitleg over de acties die zijn 
afgesproken om de huurmisstanden aan de Zijlweg 245 op te lossen. In de brief werd ook een 
gezamenlijke schouw aangekondigd, die in december zou plaatsvinden. In de tweede uitzending van 
BOOS over Zijlweg 245 vertelde presentator Tim Hofman dat er nog weinig tot niks is gebeurt sinds 
er beterschap beloofd is. Hetzelfde signaal ontvingen wij van de Woonoproer. In het Haarlems 
Dagblad lazen wij onlangs dat tot onze grote teleurstelling de schouw twee keer is verplaatst. Eerst 
van december naar januari en daarna van januari naar februari. Nu willen wij het volgende weten: 

● Is ook de indruk van het college dat er weinig tot niks is gebeurt? 
● Wanneer staat de schouw nu gepland? 
● Kan een delegatie van raadsleden de schouw bijwonen, of kan er een apart werkbezoek 

georganiseerd worden voor raadsleden? 
● Kan de gemeenteraad zo snel mogelijk na de schouw een update krijgen over 

huurmisstanden aan de Zijlweg 245? 
 
HvH  
Aan de Botermarkt zit sinds 6 jaar een ambachtelijke biologische bakker , niet heel zichtbaar, maar 
bord geeft op dagen dat bakker open is aan dat hier een bakker zijn onvolprezen brood verkoopt. 
Onlangs kreeg bakker van Handhaving te horen dat dit bord niet was toegestaan, want de doorgang 
op de stoep werd gehinderd.  
 
Hart voor Haarlem heeft volgende vragen: 
- Hoe verhoudt dit geval van handhaving zich met het gedogen van al die uitstallingen en doortocht 
verhinderende obstakels in de binnenstad? 
- Is het college het niet eens met Hart voor Haarlem dat er sprake is van Willekeur? 
- Moeten wij niet juist op de bres staan voor die weinige ambachtelijke bakkers die hun bijdrage 
leveren aan onze gezonde levensstijl en die het met de stijgende energie en graanprijzen al moeilijk 
genoeg hebben? 
 
Trots Hlm 

Is het bekend of in Haarlem wel alle energielabels bij de wooncorporaties kloppen, en als ze 
niet kloppen kan het college dan iets doen zodat zij wel kloppend worden? 
 

https://gemeentebestuur.haarlem.nl/bestuurlijke-stukken/20221484783-Raadsinformatiebrief-Zijlweg-245.pdf
https://www.haarlemsdagblad.nl/cnt/dmf20230202_54547150?utm_source=dlvr.it&utm_medium=twitter
https://www.haarlemsdagblad.nl/cnt/dmf20230202_54547150?utm_source=dlvr.it&utm_medium=twitter

